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Zapytanie 

w sprawie przygotowanych projektów budowlanych dotyczących dróg i chodników 

 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

 

 

Jako radni Miasta Poznania podejmujemy decyzje o finansowaniu inwestycji, przesądzając 

tym samym o ich realizacji (przesądzając w dużej mierze, gdyż część zapisanych  inwestycji 

nie doczekuje się realizacji w danym roku, niektóre przez wiele lat). 

Zwracam się więc do Pana z pytaniami: 

1. Na jakie inwestycje drogowe (budowy, przebudowy, rozbudowy dróg i chodników), które 

nie mają zapewnionego finansowania w budżecie Miasta Poznania i WPF (lub zapisane 

finansowanie jest dalece niewystarczające) są sporządzone projekty budowlane – 

wykonawcze z terminem ważności uzgodnień upływającym w 2024 r.? 

2. Które z ww. projektów mają według Pana Prezydenta najwyższy priorytet? 

  

 Z wyrazami szacunku, 

  

 Krzysztof Rosenkiewicz 

 Radny Miasta Poznania 

 


